
 

SPØRGSMÅL NR.  S 685 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til:  

Dato: 9. februar 2015 

Stillet af: Karsten Lauritzen (V)  

I hvilket omfang betragter ministeren det som et politisk problem, at det er 

muligt for indsatte i de åbne fængsler at indsmugle, opbevare og bruge hash, 

og hvad agter ministeren at foretage sig for at mindske omfanget af hash i 

åbne fængsler?  

(Spm. nr. S 685). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklen »Bager hash-kage i fængselskøkken« bragt i BT 

lørdag den 31. januar 2015 og videoen på Youtube fra Søbysøgård fængsel. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 9. februar 2015 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk 

og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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